



## Property Key Features

**Categories :** 1 bedroom

**Sleepings :** 2

**Bathroom :**

**Shower room :** 1

**Minutes from palais:** 14 mins

**Floor :** 4

**Location :** 22 rue Latour Maubourg



## Property description

This large and stylish 1-bedroom apartment is located right on the Croisette, opposite the Martinez hotel, offering a panoramic view of the bay of Cannes. It is situated on the 4th floor with a lift.

The apartment features a nice entrance leading to the living room with a direct sea view.

The living area includes a lounge area, a dining table, and a large TV. There is an elegant open kitchen equipped with all amenities, including a washing machine and a dishwasher.

The terrace, situated above the entrance of the Martinez, is furnished with garden furniture.

The bedroom has a king-size bed and opens onto the balcony, with a TV in the bedroom.

A spacious bathroom includes a shower and toilet.

The apartment is equipped with air conditioning and wifi.

Ce grand et élégant appartement de 2 pièces est situé directement sur la Croisette, en face de l'hôtel Martinez, offrant une vue panoramique sur la baie de Cannes. Il est situé au 4ème étage avec ascenseur.

L'appartement dispose d'une belle entrée menant au séjour avec une vue directe sur la mer.

La pièce à vivre comprend un coin salon, une table à manger et une grande télévision. Il y a une élégante cuisine ouverte équipée de toutes les commodités, dont un lave-linge et un lave-vaisselle.

La terrasse, située au-dessus de l'entrée du Martinez, est meublée de mobilier de jardin.

La chambre dispose d'un lit king-size et s'ouvre sur le balcon, avec une télévision.

Une salle de bain spacieuse comprend une douche et des toilettes.

L'appartement est équipé de la climatisation et du wifi.

